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Voorwoord 
 
 
Lente: wij ontwaken uit een natte en donkere winter in een wereld die toch alweer anders blijkt 
te zijn.  
 
Na Corona hoopten we op wat rust, maar dat bleek een ijdele hoop. Eerst was het de inval in 
Oekraïne die het nieuws van elke dag beheerst en toen kwam op 6 februari de zware aard-
beving in Turkije en Syrië. 
 
Internationale solidariteit kent geen grenzen. Duizenden slachtoffers en vluchtelingen trachten 
een nieuw leven op te bouwen, terwijl ook in eigen land vele mensen het steeds moeilijker 
hebben om te overleven. 
En toch zijn er dicht bij ons nog mooie momenten om naar uit te kijken. 
 



Jongeren begeleiden in hun groei naar volwassenheid is één van de doelstellingen van onze 
school. We mogen ons gelukkig prijzen dat dit kan gebeuren in een omgeving, aangepast aan 
de eisen van onze hedendaagse maatschappij. 
 
Sint-Bavohumaniora groeit en bloeit. Sint-Bavohumaniora breidt uit met een nieuwbouw. 
En … goed nieuws: de nieuwbouw en de renovatiewerken vorderen goed. 
 
Om meer details te weten te komen, kan je in deze Nieuwsbrief een interessant interview lezen 
met architecte Goedele Van Hoecke (afstudeerjaar 1998), verantwoordelijk voor de 
nieuwbouw en de vernieuwing van de Groenzaal. 
 
Veel leesplezier. 
 
 
 

Interview met Goedele Van Hoecke (’98) 
 
Of hoe haar kinderdroom ‘architect worden‘ gestalte kreeg. 

Als projectleider van de bouwwerken op Sint-Bavo willen wij haar ook aan jullie voorstellen. 

Opleiding  

Goedele volgde moderne talen-wiskunde op Sint-

Bavo. Ze zat in een kleine klas, vaak in combinatie 

met economie-moderne talen. Ze behoudt heel 

goede herinneringen aan haar schooltijd. Het was 

een aangename tijd en ze voelde er zich geborgen. 

Ze wou altijd al architect worden, dat stond vast. 

Daarom had ze ook nooit twijfels over haar studie-

keuze in het laatste jaar van de humaniora. Het was 

zo evident dat ze architectuur zou studeren op Sint-

Lucas Gent (nu School of Arts). Ze had een 

gezonde portie zenuwen in het begin, maar dit lijkt 

ons evident bij het starten in het hoger onderwijs. 

Het bleek helemaal haar ding te zijn. Na vijf jaar 

studeerde ze af in 2003. 

 

Carrière 

Tot onze grote verrassing vertelt Goedele dat ze 

direct na afstuderen op 1 augustus 2003 al begin-

nen werken is. Het leek haar heel evident en zo 

begon ze een mooie carrière uit te bouwen. 

Goedele: Als architect moet je een stage doen van 

twee jaar, telkens met periodes van zes maand. 

Mijn eerste stage deed ik in architectenbureau AXI. In mijn tweede stagejaar ben ik tijdelijk 

terug naar huis verhuisd omdat ik een te renoveren arbeiderswoning in Gent had gekocht. Ik 

heb dit samen met mijn vader verbouwd. Na een jaar ben ik erin getrokken. 



Ik werkte achtereenvolgens in twee architectenbureaus in Gent, met hoofdzakelijk residentiële 

projecten. 

In 2010 ben ik als zelfstandige begonnen. In die periode werd ook mijn zoontje geboren. 

Anderhalf jaar later en met de komst van mijn dochter ben ik met twee studiegenoten ARCHA 

ARCHITECTUUR gestart. Omwille van uiteenlopende interesses ben ik er op een bepaald 

moment uitgestapt en gestart bij Avapartners. 

Ondertussen werd mijn huis in Gent te klein voor mijn gezin en zijn we in Drongen op een 

bouwgrond gestoten. Intussen wonen we al 10 jaar in mijn eigen ontworpen woning en er is 

nog een tweede dochter bij gekomen. 

 

Hoelang werk je in dit architectenbureau? 

Goedele: Ik ben bij Avapartners begonnen in 2015. We werkten toen met 26 à 30 mensen. 

We hadden twee afdelingen: nieuwbouw en restauratie. Ik werkte voor de afdeling ‘nieuw-

bouw’. 

Restauratie is echt wel een specialisatie, daar komt heel wat bij kijken. Wij zijn op dit moment 

bezig met de restauratie van de Pier in Blankenberge en het Belfort in Ieper. 

Architect Bernard Van Acker - die het bureau leidde en stilaan wou genieten van zijn pensioen 

- startte anderhalf jaar geleden gesprekken op met B-architecten uit Antwerpen. Zij hadden 

nog geen tak ‘restauratie’ en wij wel. Met geslaagd resultaat want sinds eind 2022 zijn we 

gefusioneerd. 

Op dit moment heeft B-architecten vier takken: B-juxta voor restauratie, B-architectuur, B-city 

(stedenbouw) en B-bis voor kleinere projecten (bijvoorbeeld: invulling geven aan een moder-

nistisch gebouw). Wij werken niet in de individuele huizenbouw, dat is een ander segment. 

In Gent hebben we twee afdelingen: B-juxta: het restauratieteam met 8 à 10 mensen en B-

architecten (Gentse afdeling, naast die van Antwerpen en Brussel) met ongeveer 13 mensen. 

Van het Gentse B-architectenteam ben ik één van de twee teamprojectleiders. In totaal werken 

we bij B-architecten met 105 mensen. 

 

Het beroep van architect is toch sterk geëvolueerd door de jaren heen, hoe gaan jullie 

daarmee om? 

Goedele: De grootste verandering is natuurlijk de digitalisering. 

Nu wordt een gebouw volledig in 3D getekend op de computer, dat stelt je in staat alles te 

zien, zonder hiermee op een werf geconfronteerd te worden.  Zo kun je veranderingen direct 

aanbrengen. 

Wij werken met een BIM-cel (gespecialiseerd in 3D-tekenen) en elke nieuwe stagiair die bij 

ons start wordt ook aangeleerd om in 3D plannen te tekenen. Uit het getekende 3D-model kun 

je alles halen: plannen, doorsnedes, metingen, verloop van leidingen. 

De bouw is sterk aan het veranderen. Zeker voor grotere projecten wordt er de laatste tijd vaak 

nieuwe opdrachten uitgeschreven met een DBFM formule. DBFM staat voor  



Design – Build – Finance – Management. Hierbij wordt dan onmiddellijk ook een aannemer 

en financierder mee in het team opgenomen. Voor de opdrachtgever is het budget dan ook 

van in het begin duidelijk en dat geeft natuurlijk voordelen. 

 

Jij bent projectleider, wat houdt je taakomschrijving dan in? 

Goedele: Ik ben de projectteamleider van een bouwproject en verantwoordelijk voor het vol-

ledige proces: van schetsontwerp tot definitief ontwerp, aanbesteding en uitvoering. Ik doe o.a. 

de werfbezoeken op Sint-Bavo. Ik heb op dit moment de leiding over drie projecten in 

uitvoering en daarnaast nog verschillende projecten in een andere fase. Binnen elk project heb 

ik ofwel een projectarchitect ofwel een stagiair die meehelpen aan het dossier. 

 

Natuurlijk zijn wij heel benieuwd naar de bouwwerken op Sint-Bavo, hoe verlopen de 

werkzaamheden? 

Goedele: Eigenlijk is het idee voor de nieuwbouw al begonnen in 2003. Op dit moment zijn 

het als het ware vijf projecten die tot één geheel  zijn samengevoegd.  

De houtskeletbouw op de hoek van 

Lange Boomgaardstraat en Keizer 

Karelstraat staat er. Men werkt aan de 

interne circulatieruimte tussen de hout-

skeletbouw en de twee herenhuizen 

ernaast. De herenhuizen staan op de 

inventaris van onroerend erfgoed, dat 

betekent dat veel stukken moeten be-

houden blijven want de huizen dateren 

van 1847. Bij werkzaamheden daar 

werd houtrot ontdekt, dit moest dus behandeld worden. 

Waar de nieuwe broodrefter komt, naast de Groenzaal, werden restanten van een ouder ge-

bouw gevonden, die moesten eerst weg voor men met de bouw van de refter kon beginnen. 

Elke week ga ik op werfbezoek en is er een bouwvergadering. Voor de school heeft de Raad 

van Bestuur Gerda De Bruyne (gepensioneerd logistiek directeur) bereid gevonden de bouw-

vergaderingen verder op te volgen samen met haar opvolger Silke Taveirne. 

Er werken zo ongeveer twee à drie ploegen constant aan het project ter plaatse, dat betekent 

tien à twaalf mensen. 

De kraan staat er en zal binnenkort het dak van de Groenzaal onder handen nemen. 

Intussen hebben wij al een ‘mock up’(voorontwerp) van de nieuwe stoelen gezien. 

 

We beginnen te begrijpen dat het een complex project is en dat Goedele nog heel wat werf-

bezoeken en bouwvergaderingen te wachten staan. Wij wensen Goedele veel succes met ons 

project op school en natuurlijk ook met het verder uitbouwen van haar boeiende carrière. 

Wie meer informatie wenst over ‘de ambitieuze renovatie en het modern nieuwbouwproject’, 

verwijzen we graag naar de nieuwsbrief van mei ‘22, waarin je een samenvatting met foto’s 

vindt van de persconferentie van mei ’22. 



Intussen een paar smaakmakers van de 

werkzaamheden.  

 

             

 

 

 

 

 

 

Wist - je - datjes 

1. Nina Verstraete (‘17) 

Sinterklaas zamelde dit schooljaar niet enkel speel-

goed in, maar ook babyspullen (babykledij, verzor-

gingsproducten...). Nina zou babyspullen meenemen 

naar Oeganda tijdens haar stage vroedkunde. Ze liet 

weten dat ze alle knuffels, speelgoed en babykleer-

tjes ondertussen heeft afgegeven in Babies Home in 

Ibanda en aan de afdeling pediatrie in het Ibanda 

Hospital 

 

 

2. Nina Sterckx (‘19) 
 

Weer een medaille erbij, zilver op Europees kam-
pioenschap gewichtheffen in de Armeense 
hoofdstad Jerevan, in de gewichtsklasse tot 59 
kilogram. In ’21 en ‘22 behaalde ze brons op  het 
EK in de gewichtsklasse tot 55 kilogram, maar die 
categorie is intussen geen olympische klasse meer. 
Ze moest dus een keuze maken tussen de klasse 
tot 49 of tot 59 kg. Voor dit EK besloot ze uit te 
komen in de klasse tot 59 kg. Ze deed het 
uitstekend: in de snatch, waarbij het gewicht in één 
beweging boven het hoofd moet gestoken wor-

den stak ze 93 kg in de lucht. In de clean & jerk, waarbij het gewicht in twee bewegingen boven 
het hoofd moet gestoken worden, slaagde ze erin om 116 kg boven het hoofd te tillen. 
 

 



3.Het leven zoals het is op Sint-Bavo, na coronatijden. 

3.1. Fietsteam ‘kom op tegen kanker’ 

Tijdens het hemelvaartweekend gaan leerlingen en leerkrachten, samen met duizenden 

zielsgenoten, vier dagen lang trappen tegen kanker. 

 

 

 

3.2. Skaten op de speelplaats tijdens de pauzes, ja het kan. 

Dit past volledig binnen het concept van een groene beweeg- en beleeftuin. 

 

 

 



3.3. Olympiades 

Finale Junior Olympiade Natuurwetenschappen of JON: 8 van de 45 deelnemers gaan 

door naar de finale. Zij komen uit het vierde jaar Natuurwetenschappen met STEM en kunnen 

hun kennis over aardrijkskunde, biologie, chemie en fysica testen. 

Finale Belgische Informatica-olympiade met maar liefst 20 finalisten op de 40 deelnemers. 
(maart’23) 
 
Finale Vlaamse Chemie Olympiade 
 

 

 
De leerling uit 6F plaatste zich voor de twee keer op rij voor 
de finale. Hij mocht samen met 16 anderen, deelnemen aan 
een stageweek tijdens de paasvakantie en aan de finale die 
plaatsvond eind april.  
 
 
 

 
 
Finale junior wiskunde olympiade 

 
 
 
In maart ging de tweede ronde door van JWO (Junior Wis-
kunde Olympiade) en VWO (Vlaamse Wiskunde Olympiade). 
Een topprestatie voor een leerling uit 4H, als je weet dat 
slechts 157 van de 24 598 ingeschreven bollebozen de finale 
halen.  
 
 

 

3.4. pi-dag voor 5G2 en 6F op 14 maart 
 
 

 
 
 
Leerlingen werden ondergedompeld in 
de wereld van codeertheorie. Speciaal 
voor deze gelegenheid, ruilden ze hun 
groene uniform in voor een outfit in 
pink. 
 

 

 

 

 



3.5. Radio Shakespeare Workshop  

Liet leerlingen hun verborgen talenten ontdekken en zich te uiten, voor anderen was het een 

ontdekking op deze manier met Shakespeare in contact te komen, zoals ze normaalgezien 

niet op school zouden doen. 

 

3.6. MEP, Model European Parliament.  
 

Traditiegetrouw nam ook dit jaar een 
delegatie van Sint-Bavo deel aan het 
MEP.  
In een spannend politiek rollenspel 
verdedigden de leerlingen de belan-
gen van Frankrijk.  
Ze stemden voor of tegen resoluties 
over hete politieke hangijzers zoals 
kernenergie, arbeidsmigratie of bui-
tenlandse handel.  
Verschillende leerlingen werden als 
ultieme bekroning voor hun parle-
mentair werk geselecteerd om deel 
te nemen aan internationale MEPs.  
 

 

3.7. Extra muros activiteiten die bij velen nog mooie herinneringen oproepen. 

 Dé Retoricareizen Rome én Griekenland voor de 6des 

1 week taalbad in Stratford-upon-Avon (GB) met boeiende excursies voor de 5des 

Ski-reis voor de 4des 

Excursie Brugge voor de 3des 

Bezoek provinciaal archeologisch museum Velzeke voor de 1stes 

 

4. Geschiedenis in een fotoboek   
 
 

 
 
Twee fotografen wandelden in coronatijden rond in het vroegere ‘Sint Bavo’ in de Biezeka-
pelstraat, in volle verbouwing tot nu het Sint-Baafshuis. Dit leverde duizenden foto’s op van 
afbladderende klasmuren, graffiti, schoolgangen, verdwaalde heiligenbeelden en wiel-
webspinrag. Een selectie van zowat tweehonderd foto’s wordt nu gepubliceerd in een uniek 
boek: “Dwaalgang”. Naast de beelden verschijnen ook enkele sfeerteksten. 



De tekst “Groentjes” stelt onder meer volgende Sint-Bavo-vragen: Lieten de afbraakwerken 
nog wat heel van de archiefkasten? Hebben de ‘groene boekjes’ de verbouwingen overleefd? 
Welke relicten zijn er nog te vinden uit de verhalen die je kunt horen van vóór de verhuis naar 
de Apostelhuizen? Zijn die overvolle fotoalbums er nog te vinden, sporen van de artefacten 
die leerlingen en onderwijskrachten hier op het getouw zetten? Met vele foto’s en enkele 
teksten geven de drie auteurs een schitterende tijdsopname, een rijkelijk sfeerbeeld van het 
gebouw. 

 
Fotografen Yves Moerman en Angélique De Paepe en woordenaar Pat Lowette publiceren dit 
boek voor een goed doel: De Moester. Je kan deze eigenaardige kijk op dit oude Sint-Bavo-
gebouw nu aanschaffen door een voorintekening op de crowdfunding-pagina waardoor je 
ook De Moester-werking voor mensen met een psychische kwetsbaarheid steunt. De 
opbrengst van het boek gaat immers volledig naar dit goede doel. Je kan dit mooie initiatief 
ook steunen door de boodschap verder te verspreiden en de publicatie van het boek ruimer 
bekend te maken.  
 
Meer info op www.dwaalgang.be  
Je kan Dwaalgang – en meer voorbeeld foto’s - ook volgen op Instagram  en  Facebook   
Hebt u vragen? … U kan de auteurs rechtstreeks bereiken via dwaalgang@gmail.com  
 
 
De originele ‘campagnefoto’ zoals hierboven gebruikt vind je ook 
via WeTransfer onder de naam AAA. De andere foto’s kan je 
eventueel ook gebruiken moest de nieuwsbrief daartoe ruimte la-
ten.  
De link voor de foto’s: 
https://we.tl/t-ya4OVfuQUR  
 
 

Familienieuws 
 

Overlijdens 
 
De heer Vermeulen Antoine, 

echtgenoot van Lucienne Coppens (’63) 

overleden op 13 juni 2022 

 

Mevrouw Hamerlynck Rita (’54), 

moeder van Saskia (’82) en Freija (’87) Jongbloet  

overleden te Gent op 17 januari 2023 

Mevrouw De Ceuninck Rita, 

schoonmoeder van Stephanie Swaelen (’95) 

overleden te Sint-Andries op 2 maart 2023 

Mevrouw Karas Catherine, oud-leerkracht 

moeder van Hannah Vanhaeren (’00), leerkracht en schoonmoeder van Karel Dondt, 

leerkracht 

zus van oud-leerkrachten Regine (’65) en Erwine (’69) Karas, 

tante van Elisabeth(’93) en Barbara(’96) Meuleman, 

overleden te Vosselare op 14 maart 2023 

 

 

https://www.demoester.be/
https://initiatieven.crowdfunding.gent/project/39716
http://www.dwaalgang.be/
https://www.instagram.com/dwaalgang.gent/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100091128457154
mailto:dwaalgang@gmail.com
https://we.tl/t-ya4OVfuQUR


Wat de Alumni graag meedelen  
 

 
De alumniwerking berust op de inzet van enkele vrijwilligers. 
 
Het Alumniteam: Trees Debrabandere, Rita Hallaert, Lucette Van Hyfte, Mia Waermoes, 
Hermine Speybrouck, Barbara Van Hauter, Sandra Garré en Stephanie Swaelens verwel-
komden in januari Christine Vande Walle. Als enthousiaste oud-leerlinge zal ze helpen de 
Alumniwerking verder uit te bouwen. 
 
De digitale nieuwsbrief verschijnt in januari, mei en september 
 
dit o.l.v. Trees Debrabandere. 
 
Op Facebook Alumni Sint-Bavohumaniora  
 
vinden we verrassende nieuwtjes over de Alumni. 

 
 
Save the date: Alumnidag zaterdag 21 oktober 2023 
 
Voor jubilerende retorica’s afgestudeerd in: 
1953 - 1958 - 1963 -1968 - 1973 - 1978 - 1983 - 1988 -1993 -1998 - 2003 - 2008 - 2013 - 
2018 en 2023. 
 
Noteer 21 oktober a.s., het zou leuk zijn met je klasgenoten nu al af te spreken.  
Heb je adressen-en/of een mailadressenlijst van je jaargenoten stuur die dan door naar 
Oud-leerlingen@sbhg.be 
De uitnodigingen worden begin september naar de gevierden verstuurd. 
 
 
 
Wel en wee 
 
Oproep aan alle oud-leerlingen en oud-leerkrachten:  
Wij blijven graag op de hoogte van: huwelijk, geboorte, overlijden en adreswijziging. 
Geef dit door via  
          www.sbhg.be onder de rubriek Alumni contactformulier.      
        oud-leerlingen@sbhg.be  onze e-mail    
 
Hierop kun je ook elke wijziging van adres en e-mail meedelen. Altijd in je mededeling  
meisjesnaam en afstudeerjaar vermelden. 
Zo kunnen wij de gegevens in het alumnibestand aanpassen en kunnen we je als jubilaris een 
persoonlijke uitnodiging sturen voor de feestelijke Alumni-dag. 
 
 
In onze Nieuwsbrief zetten we graag oud-leerlingen in de kijker.  
Heb je iets te melden, mogen wij een interview afnemen, neem zeker contact met ons op.  
 
 
 
 
 

mailto:Oud-leerlingen@sbhg.be
http://www.sbhg.be/
mailto:oud-leerlingen@sbhg.be


Lidgeld schooljaar 2022-2023 
 
Wij danken de velen die reeds het lidgeld voor het werkjaar 2022—2023 hebben betaald. 
Oud-leerlingen die ons graag steunen kunnen het lidgeld, €10, voor het werkjaar 2022 - 
2023 betalen op rekening: Oud-leerlingenvereniging Sint-Bavo BE86 4400 2708 9950 
Met het lidgeld steunen de Alumni: 

• Diverse schoolprojecten van en door leerlingen  
• De administratieve onkosten i.v.m. Alumni-dag en nieuwsbrieven 

 

Europese Wetgeving GDPR 

 
Door lidgeld te betalen kan de Alumnivereniging een ledenlijst bijhouden en de betalende  
leden zonder hun uitdrukkelijke schriftelijke toestemming aanschrijven voor aangelegenheden 
die rechtsreeks verband houden met de vereniging van oud-leerlingen en met de school. Bij 
niet-betalen van lidgeld (bv door vergetelheid) wordt het voor ons zeer moeilijk om jubilarissen 
uit te nodigen op de ontmoetingsdag. 
Wens je je uit te schrijven uit de mailinglist en ook geen nieuws te ontvangen via de Nieuws-
brief van de Alumni stuur dan een e-mail naar oud-leerlingen@sbhg.be  

 

 


